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Närvarande:                                      
Helene Eklund, Ylva Svangren, Göran Gustafsson, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, 
Catrine Löfkvist och Sofia Gardelin. 
 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

- Utsänd dagordning godkändes.  

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 

- Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§ 4 Budgetarbete 

- Genomgång med respektive kommitté. 
Ylva sammanställer budgeten och sänder ut den till styrelsen för översyn.  
Just nu har vi ett minusresultat på -73 700 kronor.  
Alla kommittéer får i uppdrag att titta igenom sina poster en gång till och därefter 
återkoppla till Ylva.  

§ 5 Rapporter 
 

Ordförande 
- Vi har uppvaktat tröj- och juniormästarna på OL-galan i Hejnum.  
 
- Det har varit ordförandekonferens.  
 
- Gällande Hitta ut har alla klubbar fått i uppdrag att sälja reklam till stolparna.  
Vi får alla tänka till vem vi kan tänkas kontakta för reklam.  
 
- Klubben har haft en uppskattad föreläsning med Karolin Ohlsson.  
 
- Broosket arbete har pågått.  
 
- Vi läste igenom senaste protokollet från GOF.  
 
- Vi har blivit nominerade till Årets ungdomsförening 2024 på Idrottsgalan.  
Galan går av stapeln 15 februari på Wisby Strand. Pris för biljett 615 kr.  
Beslut: Styrelsen får varsin biljett istället för den årliga middagen. Dessutom inbjudes 
kommittémedlemmarna i Träning och rekrytering.  
 
- Sammanställning och redovisning av lärgrupperna pågår.  
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Sekreterare 
- Påminnelse om obetalda medlemsavgifter har gått ut via mejl.  
Nästa steg blir sms till de som inte har betalat.  
 
- Redovisning för höstens resor är gjord till RF/SISU.  
 
- Förberedelser av årsdags och medlemslistor inför 2025 pågår. 
 
- Kommer efter det här mötet påbörja arbetet med verksamhetsberättelsen för  
2024 års verksamhetsberättelse.  

Kassör             
- Birgitta Hjerthén har sökt bidrag för 65+ aktiviteter och blivit beviljad 51 500 kronor 
som kommer fördelas på 2024 och 2025 års verksamheter.  
 
- Vi har 25 000 kronor kvar på ett bidrag från Länsförsäkringar. Dessa pengar ska gå 
till en dator eller en skrivare på kontoret.  
Beslut: Stefan får i uppdrag att utse någon i Tävlingskommittén att köpa in det som vi 
är mest i behov utav gällande dator och skrivare.  

Tävlingskommittén 
- Stefan har varit på tävlingsträff med GOF. Där diskuterades bland annat upplägget 
utav DM stafetten.  
 
- Banlängder och indelningar av klasser kommer att ändras framåt av SOFT.  
 
- Det finns en liten fundering på att arrangera USM på Gotland 2028. Diskussioner ska 
först och främst tas med Länsstyrelsen.  
 
- Vi tog återigen upp frågan om en klubblicens till Livelox.  
Beslut: Klubben kommer att köpa in en klubblicens för Livelox som kan användas av 
alla klubbens medlemmar.  

Infokommittén       
- Broosket kommer upp på hemsidan runt den 10 december.    

Tränings och rekryteringskommittén 
- På intervallträningarna i höst har en liten tapper skara deltagit. Vi fortsätter med 
intervaller efter jul.   

Stugkommittén   
-	Planerar för lite renovering framåt i några av stugorna. Eventuellt att vi byter ut ett 
och annat kök.  
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§ 6 Årsmötesförberedelser 

- Beslut om priser – årets junior samt årets prestation.  
En enhällig styrelse med lite inspel från Brent Key utsåg: 
Joakim Gustafsson till årets junior för bl.a. flitigt tävlande och tränande. Samt en fin 
utveckling.  
Felice Gardelin utsågs till årets prestation bl.a. för sin seger i 3-dagars där hon gjorde en 
mycket fin sista etapp men också sin seger på 2 dagars och i Helg utan Älg.  
 
- Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan: 
Sofia sänder ut information till styrelsen så snart som möjligt så arbetet kan påbörjas. 
Inlämning till Sofia senast 6 januari.  
Utskick till medlemmarna 15 februari och årsmöte/årsfest 8 mars. 
 
- Kalender: Helene har påbörjat en kalender för våra medlemmar 2025. 
 
- Årshjul: Hjulet ska uppdateras med 2025 års händelser.  
 

§ 7 Uppvaktningar 

- Sofia gick igenom uppvaktningar som varit och som kommer.  

§ 8 Övriga frågor 

- Inga övriga frågor.   
 

§ 9 Nästa möte 

- Onsdagen den 8 januari klockan 19.00 via Teams.  

§ 10 Mötets avslutande          

- Ordförande tackar för kvällens möte och ett fint år. Samt önskade styrelsen  
en God Jul och ett Gott Nytt År. 
 

- Styrelsen tackade Ylva för god mat och fika. 

 

 

Sekreterare:    Justerare:    Justerare: 
 
 
 

 
Sofia Gardelin    Helene Eklund     Catrine Löfkvist   

        


